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INTERVJU 
Intervjuvala Ana Kladnik / junij 3003 
DEJAN FERLIN JE ABSOLVENT GING-a (SMER STROJNIŠTVO) V 
MARIBORU. PREDSEDNIK ŠŠK-ja JE POSTAL OKTOBRA 2002. 

NEKATERI PRAVIJI, DA SMO KOT FBI 

ŽE V LANSKEM LETU SI BIL PRECEJ AKTIVEN V KLUBU - KAJ TE 
JE PRIVEDLO K TEMU, DA SI KANDIDIRAL? 

Lani sem bil aktiven v ŠŠK-ju kot vodja izobraževanja. 
Videl sem, da bi se lahko v delovanju kluba marsikaj izbolj-
šalo. Prijatelji so mi predlagali naj kandidiram, odločitev pa 
je prišla spontano. To funkcijo opravljam že sedem mese-
cev in ni mi žal. Veliko sem se naučil, a faks je šel rakom 
žvižgat. 

NA KAKŠEN NAČIN STE V VODSTVU SESTAVILI PROGRAM, 
KATERE VSEBINE STE ZASTAVILI KOT PRIORITETNE? 

Naš cilj je oživiti klubske prostore. Malokateri klub ima 
tako velike prostore, vsaka soba ima svoj namen. Mislim, 
da smo to tudi dosegli. 

Kot prioriteto smo si zadali, da se člani kluba zavedajo, 
da so člani ŠŠK-ja in da so na to ponosni. 

Drugo je prišlo samo po sebi oz. kar se je delalo že prej-
šnja leta. Časopis Rit, Ritke kot priloga v Našem času, in-
formator Skovik, informiranje preko SMS sporočil. 

ŠŠK je postal eden glavnih akterjev v Šaleški dolini, ki 
prireja razne prireditve. Te nam dobro uspevajo (npr. letoš-
nji Dnevi mladih in kulture). 

Mislim, da smo za vsa področja dobro poskrbeli - mor-
da nam je kakšna tema manjkala, predvsem na kulturnem 
področju. Pri tem mislim na tematske večere. Bilo bi tudi 
dobro, če bi se bolj povezali s tujimi študenti. 

Mislim, da ni problem najti ljudi, ki bi to pripravili - ven-
dar izgubijo motivacijo, saj je za pripravo takšnega večera 
potrebno veliko energije, odziv pa je lahko porazen. Mislim, 
da bi morali ljudi navadit, da bi obiskovali takšne večere. 



IMEL PA SI VELIKO SREČO PRI IZBIRI EKIPE - PRIŠLA JE NOVA, 
MLAJŠA GENERACIJA. 

Resnično smo postali dober tim. Vendar je bilo potreb-
no na začetku vsakega posebej motivirat. Tu sem izgubil 
ogromno časa in energije, vendar se je zelo obrestovalo. 
Najbolj pomembno se mi zdi, da informacije krožijo, da vsi 
vedo, kaj se dogaja. 

KAKO VIDIŠ FUNKCIJO PREDSEDNIKA - DA VODI LOGISTIKO, 
VSEBINA PA OSTAJA RAZNIM SKUPINAM? TOREJ: KDO DELA 
VSEBINO, KDO JO DOLOČA? 

Na začetku se študetje še niso zavedali svoje funkcije in 
sem vsebino določal sam. Saj smo skupaj predebatirali, kaj 
bi delali in kaj ne, vendar večina študentov prej ni delovala v 
ŠŠK-ju in je večina mislila, da je to zgolj žur. Kmalu pa so 
spoznali, da se v ŠŠK-ju dela še kako zares. Sploh ko smo 
se lotili zastavljenega dela. In tega so se lotili resno. 

NA KAKŠEN NAČIN STE PRITEGNILI ŠTUDENTE IN KAKO STE 
PREDSTAVLJALI ŠŠK ŠIRŠE? 

Predvsem z oglaševanjem in kakovostnim programom. 
Pri tem smo se letos res potrudili. Ponudili smo nekaj dru-
gega oz. na višjem nivoju kot prejšnja leta. Karkoli se je 
dogajalo, smo obvestili člane ŠŠK-ja. V bazi podatkov ima-
mo vpisanih 8 0 0 članov. Nekateri pravijo, da smo kot FBI. 
Stalno aktivnih je okoli 4 0 članov. To je ogromno. 

ZA CILJ STE SI POSTAVILI, DA OŽIVITE PROSTORE. ZDAJ PA SE 
PRENAVLJA RDEČA DVORANA IN NEKAJ ČASA SO CELO 
KROŽILE GOVORICE, DA BO MORAL ŠŠK ZAPUSTITI SVOJE 
PROSTORE - KAKO JE S TEM? 

V gradnjo in urejanje prostorov smo vložili veliko energi-
je. Ko so se odločili, da bodo prenovili RD, smo dobili zgolj 
neuradne informacije, da bomo morali zapustiti prostore. 
Vendar ni bilo nič dokončno rečeno. Sploh nismo vedeli, 
kdo je za to odgovoren. Jaz sem seveda takoj sprožil paniko 
- v pozitivnem smislu. Imeli smo pogovore z županom, me-
dijsko smo bili zelo odmevni in zaenkrat smo še vedno v 
naših prostorih. Tudi Mladinski center ostaja, vendar nima-
mo nobenih informacij. 

Študenti so se končno navadili teh prostorov in bilo bi 
nesmiselno, da bi nas sedaj prestavljali. Če bo seveda to 



neizogibno, bomo pač šli, ampak naj nam ponudijo enak, če 
ne boljši prostor. 

VEČINA ŠŠKJEVCEV ŠTUDIRA V LJUBLJANI ALI MARIBORU. 
KAKO JE S SREČANJI V TEH MESTIH? 

Saj nekaj smo prirejali - lažje v Mariboru, ker nam gre 
Štuk zelo na roko. A glavno zbiranje je v Velenju. 

KAKO SODELUJETE Z OBČINO? 

Kar vredu. Vendar se zaenkrat le pogovarjamo, informa-
cije tečejo - nič konkretnega pa še ne moremo pokazati. 

Bilo bi dobro, da bi občina razpisala projekte, kjer bi lah-
ko sodelovali tudi študenti. V Velenju manjka mnogo stvari 
- mladi pa imajo entuziazem in ideje. Dali smo predlog tudi 
za štipendiranje s strani občine. Mislim, da so to stvari, ki 
bi jih občina morala podpirati. 

KAKŠNO PA JE SODELOVANJE Z ŠTUDENTSKO ORGANIZACIJO? 

Do kakšnega konkretnega sodelovanja ni prišlo. Le ŠOU 
Maribor nam gre zelo na roko glede koncertov na Štuku -
vse stroške nam pokrije, pogovarjamo pa se tudi za organi-
zacijo poletne delavnice. 

KLUB IMA TRENUTNO DOBRO UREJENE FINANČNE PRILIVE. 
KAKO BO S TEM V PRIHODNJE? 

Financiranje študentskih klubov je v domeni Ministrstva 
za šolstvo in šport. Denar pridobivamo tudi od študentskih 
servisov. Vendar se bo ta pipica nekoč zaprla in zato bi se 
morali študentski klubi začeti tržit. Ustanoviti bi bilo treba 
neko dejavnostno storitev, kjer bi bil del sredstev povrnjen 
(npr. ozvočenje, nabava velikega šotora in nato izposoja ...). 
Veliko stvari je, ki bi se lahko kupile in nato ohranjevale. 
Dobiti bi morali tudi delavca, saj študenti med tednom niso 
v Velenju - dobro bi bilo zaposliti nekoga starejšega. 

Študentski klubi so se zelo navadili na finančne prilive in 
zato mislim, da se bodo morale stvari obrniti v to smer. 
Ljudje so se navadili vsebin, ki jih prirejamo in tega ne mo-
remo delati brez zadostne količine denarja. 

Sami bomo morali nekaj storiti, da bomo pridobili de-
nar, velenjske firme ne donirajo več izdatno. 



• A PA BI SE ŠTUDENTJE VRNILI NAZAJ, V ČAS VOLUNTERIZMA 
IN SINDIKALIZMA, JE UTOPIJA? 

Mislim da. Sedaj so takšni časi. Saj imamo honorarje, a 
to je malenkost. Predvsem delamo, da se imajo študentje 
dobro. Vendar mora dobiti vsak vsaj nekaj denarja, vsaj da 
si povrne stroške. Študentov je vedno več, danes študira 
že skoraj vsak in tudi ko doštudiraš, se moraš še naprej 
izobraževati. Ne verjamem, da se bo našla takšna skupina 
ljudi, ki bi vse delala brezplačno ali za nekaj piv - tega ni več. 

Lahko pa se ustanovi magisterski klub, ki bi imel okoli 
sto članov. Dobivali bi se v neki gostilni in tam debatirali in 
delovali, kot je deloval ŠŠK včasih. 

Portoroški zrak vliva energijo za pripravo 13. DMK-ja. 

ŠALEŠKI 
ŠTUDENTSKI KLUB D n i v , „ 
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